東海大學課程模組說明

THU - Description of Curriculum Module

- (一)課程簡介:為鼓勵教師跨系、跨院合作跨域多元課程,提供學生跨域主題整合的學習,教務處自 106 學年度起推動「課程模組」課程,亦即二或三位不同院系教師,但開設類似課程名稱,此課程即可組成一個跨院系課程模組。
- A. Brief introduction: To encourage teachers from different departments, colleges, and fields to cooperate in the diverse courses, and to provide students with the opportunity of cross-subject learning, the Academic Affairs Office, beginning from 106th academic year, intends to promote "Curriculum Module" Curriculum. That is, two or three teachers from different colleges or departments open courses of similar title, and the courses can jointly compose a curriculum module.
- (二)實施方式:模組課程教師仍保留原有課程教學方式·此一機制是為讓不同學系的學生有機會在主題上交流學習·亦期盼藉此機會提供跨系教師相互交流合作·共組教師社群。
- B. Implementation: Teachers of the module course shall retain their previous teaching methods. This mechanism intends to provide students from different department with the opportunity of subject exchange, and to encourage establishing of teacher community through exchange and cooperation between different departments.
- (三)補助:教師同意合組成課程模組,在推動跨域課程模組過程所需之相關經費,教務處將提供相關專款補助,以提供老師們深化跨域交流。授課教師另可自主申請課程教學助理(TA)一名。
- C. Subsidy: The Academic Affairs Office shall provide related project fund to teachers who agree to promote curriculum model for the purpose of deepening cross-field exchange. The teachers can voluntarily apply for a course teaching assistant (TA).

課程模組(2至3門課)		師生
A 課程		交流
B 課程		建立
C課程		

Curriculum Module

(2-3 courses)

Course A

Course B

Course C

Teacher-Student

Exchange

Building

(請幫忙填入表格)

東海大學課程模組申請表

Application form for Curriculum Module

申請學年期	阅 左		Έ	第	學期		
Academic	學年 			יע			
year/ semester	academic year					semester	
	課程 1 Course No. 1	開課單位 Organizing unit 課程名稱 Course title 授課教師 Teacher 授課教師 Teacher 是否為共時授詞 Synchronous	果		必選修 Required or elective 學分數 No. of credits 教師歸屬學系 Department 教師歸屬學系 Department 型是 「否 「Yes 「No		
課程資訊及 授課教師 Course information & Teacher 課程 2 Course No. 2		開課單位 Organizing unit			必選修 Required or elective		
		課程名稱 Course title 授課教師			學分數 No. of credits 教師歸屬學系		
	Teacher			Department			
	110.2	授課教師 Teacher			教師歸屬學系 Department		
		是否為共時授詞 Synchronous		or not	□ 是 □ 否 □ No		
Co	課程 3	開課單位 Organizing unit			必選修 Required or elective		
		課程名稱 Course title			學分數 No. of credits		
	Course No. 3	授課教師 Teacher			教師歸屬學系 Department		
		授課教師 Teacher			教師歸屬學系 Department		
		是否為共時授記 Synchronous		or not	□ 是 □ 召 □ Yes □ No		
授課教師簽名				聯絡電	話:		
Teacher's				Tel:			
signature				Mobile	:		